PROVINCE DE QUEBEC
MUNICIPALITE DE SHIGAWAKE
MRC DE BONAVENTURE

Aux contribuables de la susdite municipalité
AVIS DE PROMULGATION

EST PAR LES PRESENTES DONNE par la soussignée, Maria Marroquin, directrice générale
et secrétaire-trésoriére de la susdite municipalité,

QUE :

Lors de la séance réguliére tenue le 3 mai 2021, le conseil municipal a adopté le réglement,
NO : 2021-04

Concernant Les Autorisations Et Bris De Routes Municipales Occasionnés Par Des
Travaux Forestiers Sur Le Territoire De La Municipalité De Shigawake

Les personnes intéressées peuvent prendre connaissance des réglements ci-haut mentionné au
bureau de la directrice générale et secrétaire-trésoriére pendant les heures d’affaires,
au 180, rte 132, a Shigawake.

DONNE a Shigawake, ce 12°™ jour de mai 2021.
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PROVINCE OF QUEBEC
MUNICIPALITY OF SHIGAWAKE
MRC OF BONAVENTURE

To the taxpayers of the aforementioned municipality
AVIS DE PROMULGATION

ISBY THE PRESENTS GIVEN by the undersigned, Maria Marroquin, Director General and
Secretary-Treasurer of the aforementioned municipality.

THAT :

At the regular meeting held on May 3™ 2021, the municipal Council adopted the by-law

NO: 2021-04

Regarding The Authorizations And Breaking Of Municipal Roads Caused By Forest Works On
the Territory of The Municipality Of Shigawake

Interested individuals can read the regulations mentioned above in the office of the Director
General and Secretary-Treasurer during business hours, at 180 rte 132, Shigawake

GIVEN at Shigawake, on this 12th day of May 2021.

Maria Marroquin
Directrice générale et secrétaire-trésoriere



